
INFÖR KÄLLÖ-KNIPPLA Ö-RÅDS ÅRSMÖTE 
2024-04-14. 

Enligt stadgarna skall följande handlingar finnas 
tillgängliga för medlemmarna senast 1 vecka innan 
årsmötet. 

• Förslag till dagordning. 

• Verksamhetsberättelse. 

• Årsredovisning. 

• Revisorernas berättelse. 

• Styrelsens förslag och inkomna motioner med styrelsens 
kommentarer. 

• Valberedningens förslag. 

Handlingarna finns tillgängliga i postboden. 



KALLELSE TILL ÅRSMÖTE I KÄLLÖ-KNIPPLA Ö-råd. 
2024-04-14 kl. 15.00 i Föreningsgården. 

På dagordningen. 

1.Val av ordförande. 

2.Val av sekreterare. 

3.Val av 2 protokolljusterare. 

4. Godkännande av kungörande och kallelsen. 

5. Verksamhetsberättelse samt årsredovisning. 

6. Revisionsberättelse. 

7. Ansvarsfrihet för styrelsen. 

8. Fråga om arvoden. 

9. Fråga om användande av årets vinst. 

10. Val av föreningens ordförande (1år). 

11. Val av revisorer (1år). 

12. Val av ordinarie ledamöter (2år). 

13. Val av suppleanter (2år). 

14. Val av valberedning (2år). 

15. Förslag från styrelsen. 

16. Av medlemmar lämnade förslag, som inkommit till styrelsen innan 
2024-04-08. 

17. Övrigt. 

Förslag kan ställas till e-post knippla.orad@gmail.com eller lämnas 
direkt till styrelsen. Maria Andersson är sammankallande för 
valberedningen, förslag på punkterna 10-14 lämnas till Maria senast 
2024-04-08. 



Verksamhetsberättelse Knippla Ö-råd 2023

Under året har vi haft 11 protokollförda möten förutom årsmötet.

Vi har haft 4 samrådsmöten angående varvsområdet.

Tillsammans med Hyppeln och Rörös Ö-råd har vi en ständigt pågående 
dialog med Trafikverket/Vägverket och Öckerö Kommun angående 
Nordöleden.

Vi har medverkat i Skärgårdarnas riksförbunds möten för att få mer 
information och utbyta erfarenheter mellan alla skärgårdsgrupper.

Medverkat på 10 öars Ö-råd tillsammans med kommunen.

Startat upp en ungdomsgrupp för att ta tillvara ungdomarnas önskemål.

En enkät lämnades ut för att få till oss vad vi skulle kunna arbeta med 
under året, vi fick in 64 förslag.

Städdag på badet genomfördes 2023-04-30 med klippning av buskar, 
målning och allmän rensning, samt uppsättning av staket på badbryggan 
och en ny soffa för att öka säkerheten.

Efter en frivillig insamling av pengar så har en lekbåt byggts på badplatsen 
Tranbärsviken, en låda med skänkta leksaker ordnades.

Allmän kontroll av Ankis, en tredje stege har kommit upp. Upptagning och 
ditsättning av badstegar har gjorts.
Lekplatsen Prärien, kommunen kontaktades då ett nytt nät behövdes vid 
fotbollsplanen.

Skyltar med ”plocka upp efter hunden” har satts upp på 3 olika ställen.

Kontakt, möten med kommun gällande nya regler om hushållsnära 
sortering.

Fortsatt arbete med förvärv av Föreningsgården.

Mer information om de olika punkterna ovan finns på Ö-rådets hemsida 
på, knippla.se/oradet

Knippla Ö-råd 2024-03-29

http://knippla.se/oradet


Knippla Ö-råd Årsmöte 2024-04-14. 

Styrelsens förslag för kommande verksamhetsår: 

• Underhåll på Ankis och Badet.

• Fortsatt engagemang vad gäller Nordöleden, genom påverkan 
dels politiskt, dels på Trafikverket. Detta sker i samråd med 
Öckerö Kommun,Hyppeln och Rörös Ö-råd samt genom 
Sveriges skärgårdsråd, Färjesektionen. 

• Fortsatt engagemang när det gäller förvärv av Föreningsgården. 

• Fortsatt bevaka Varvsområdets framtid. 

• Samverkan med övriga föreningar på Knippla i andan beskriven 
i §2 i stadgarna ”Föreningens ändamål”. 

• Att hålla kontakterna med politiker och tjänstemän i kommunen 
på en fortsatt hög nivå. 

• Allmänna trivselåtgärder på Knippla i mån av tid och kraft. 

Inkomna motioner från medlemmarna. 
• - 














